
 
PROTOKÓŁ 

Z WIEJSKIEGO ZEBRANIA WYBORCZEGO 
SOŁECTWA JAMIELNIK 

 
 
 
Zebranie odbyło się w dniu 4 lutego 2019 r. o godz. 1830 w świetlicy wiejskiej  

Zwołane zostało przez Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie na podstawie § 23 ust.1 
Statutu Sołectwa Jamielnik uchwalonego przez Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie 
z/s w Mszanowie uchwałą Nr XLI/210/09 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie nadania 
Statutu Sołectwu Jamielnik oraz zarządzenia Nr 30/2015 Wójta Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie z dnia 27 lutego 2015r. w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów sołtysa i 
rad sołeckich w sołectwach na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
 
Liczba uprawnionych 853. 
 

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w zebraniu uczestniczy 49 osób. 
Zebranie odbywa się w drugim terminie i ważne jest bez względu na liczbę obecnych 
na zebraniu.  
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
 
W zebraniu uczestniczyli: 
-  Tomasz Waruszewski – Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie 
-  Edyta Włodarska – radna gminy 
-  Mirosław Dajos – radny gminy 
-  Edyta Jarzębowska – inspektor ds. planowania przestrzennego 
 
 
Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2018 rok. 
4. Dokonanie wyboru komisji skrutacyjnej. 
5. Dokonanie wyboru sołtysa: 

     a)   zgłaszanie kandydatur na sołtysa; 
     b)   przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem sołtysa, określonych  
           w statucie sołectwa; 
     c)   przeprowadzenie głosowania nad wyborem sołtysa i ogłoszenie wyników  
           głosowania. 
    6.   Ustalenie liczby członków rady sołeckiej 
    7.   Dokonanie wyboru rady sołeckiej: 
    a)   zgłaszanie kandydatur na członków rady sołeckiej; 
    b)   przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem członków rady 
sołeckiej, 
          określonych w statucie sołectwa; 
   c)    przeprowadzenie głosowania nad wyborem rady sołeckiej i ogłoszenie 
wyników 
          głosowania. 



   8.    Wnioski, zapytania i informacje. 
   9.    Zakończenie zebrania 
 
 
 
Przebieg zebrania 
 

Ad 1 
Zebranie otworzyła  Pani Barbara Wolf – obecna sołtys wsi Jamielnik. 
Zebranie odbyło się w drugim terminie i ważne jest bez względu na liczbę osób 
uczestniczących w zebraniu. W sołectwie Jamielnik jest 853 osób uprawnionych. 
 

 
Ad 2 
Przedstawiono porządek zebrania, w brzmieniu jak na stronie 1. 
 
Mieszkaniec wsi Jamielnik złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o jeden 
punkt, tj. w sprawie minionego szacowania szkód łowieckich. 
 
Większością głosów wnioskowany punkt został przyjęty do porządku obrad.  
 

 
Ad 3 
Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej przedstawiła sołtys Pani Barbara 
Wolf. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 
Obecna pani sołtys podziękowała za okazaną pomoc oraz współpracę mieszkańcom 
Jamielnika, jednocześnie poinformowała, iż nie będzie już kandydowała w kolejnych 
wyborach na sołtysa wsi Jamielnik. 
Wójt Gminy oraz Pani Barbara Grzywacz - radna powiatu nowomiejskiego oraz 
mieszkańcy Jamielnika również podziękowali Pani Barbarze Wolf za pracę i 
zaangażowanie, które włożyła będąc sołtysem wsi. 
 
 
Ad. 4  Wybory komisji skrutacyjnej: 
 
Zebranie jednomyślnie w głosowaniu powołało komisję skrutacyjną w następującym 
składzie:  
1) Pan Mirosław Dajos 
2) Pani Barbara Grzywacz 
3) Pani Iwona Wasilow. 

 
 

 
Ad. 5 Wybory sołtysa 
 
a) zgłaszanie kandydatów na sołtysa; 
 
Zgłoszono 1 kandydatkę na sołtysa – Panią Ewę Leśniewską, która wyraziła zgodę. 

 
b) przedstawienie zasad głosowania; 



 
Zasady głosowania omówiła Pani Edyta Włodarska.  
 
c) przeprowadzenie wyborów oraz ogłoszenie wyników. 
 
Komisja skrutacyjna przygotowała i rozdała karty do głosowania. 
Po przeprowadzeniu głosowania komisja skrutacyjna odczytała protokół, który stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Sołtysem wybrana została Pani Ewa Leśniewska. 
Pani Ewa Leśniewska podziękowała za oddane głosy. 
 

 
Ad. 6 Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 
 
Przewodniczący zebrania Pani Edyta Włodarska poinformowała, że sołtys wchodzi w 
skład rady sołeckiej jako jej przewodniczący na podstawie § 12 ust. 2 i 3 Statutu 
Sołectwa. 
Rada sołecka może liczyć od 3 do 6 osób łącznie z sołtysem.  
Podczas zebrania ustalono, że rada sołecka będzie liczyła 6 osób. 
 

 
Ad. 7 Dokonanie wyboru rady sołeckiej: 
 
a) zgłaszanie kandydatów do rady sołeckiej; 

 
1/ Michał Kamiński 

2/ Łukasz Kamiński 

3/ Przemysław Grzywacz 

4/ Natalia Szpakowska 

5/ Monika Orzeszek 

b) przedstawienie zasad głosowania;  
 
Zasady głosowania omówiła Pani Edyta Włodarska. 
 
c) przeprowadzenie wyborów, a następnie o odczytanie  protokołu głosowania. 
 
Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, rozdała zebranym i po 
dokonaniu głosowania Komisja skrutacyjna zebrała karty do głosowania. 
 

 
 
 
 
 
 



Ad. 8 
Wnioski, zapytania i informacje. 
 
Wójt poinformował mieszkańców o następujących inwestycjach. 

1.  W tym roku gmina skoncentruje działania na Jamielniku. Rozwiąże się problem 
złej jakości wody – woda będzie płynęła ze Skarlina. 

2. Kanalizacja deszczowa i sanitarna będzie robiona przed drogami – przetarg jest 
już ogłoszony. 

3. Jest dofinansowanie na drogi w Jamielnik, wniosek gminy jest na wysokim 5 
miejscu i są na to środki, jednak najpierw będzie zrobiona kanalizacja. 
W tym roku rozpoczną się sieci, a na wiosnę kolejnego roku rozpoczniemy 
budowę dróg, jeżeli Wojewoda zgodzi się dwuletnia inwestycję. Na razie sprawy 
zmierzają w dobrym kierunku i wszystko jest na dobrej drodze, aby za rok 
Jamielnik pięknie wyglądał. 

4. Jednostka straży będzie obchodziła 100 – lecie i wtedy będzie oddana do 
użytku. Jest tam pomieszczenie kotłowni i są plany aby w tym pomieszczeniu 
znalazł się piec także do ogrzewania świetlicy wiejskiej. 

5. Czekamy również na rozstrzygnięcie programu Polska – Rosja. 
6. Zrobiona została droga na cmentarz, która jesienną porą była dużą 

uciążliwością. 
 
Zapytania mieszkańców. 
1. Czy kanalizacja będzie na całości Jamielnika? 
  
Odpowiedź Wójta: niestety cały Jamielnik nie zostanie skanalizowany, wykonujemy 
to ze środków własnych. Eliminują nas różne czynniki abyśmy mogli dostać 
dofinansowanie tj. jak aglomeracja, czy tez liczba mieszkańców przypadająca na 
km2 . Kanalizacje wykonujemy z własnych środków, teraz robimy I etap – centrum 
Jamielnika, później będziemy się rozbudowywać. 
 
2. Na jakie lata możemy liczyć? 
 
Odpowiedź Wójta: dzisiaj takiego konkretnego terminu nie mogę wskazać. 
Rozpoczęliśmy budowę kanalizacji i na razie obejmuje ona centrum, dalsze odcinki 
będziemy realizować w następnych latach. 
 
3. Wypowiedź mieszkańca . 
 
Zaplanowane są duże inwestycje drogowe, w związku z czym sieci kanalizacyjne i 
wodociągowe musza poprzedzić prace nad budową dróg. Najpierw infrastruktura, 
kanalizacja, później drogi. 

 
Odpowiedź Wójta: drogi w terenie zabudowanym kosztują dużo więcej niż poza 
terenem zabudowanym, ponieważ trzeba wybudować m.in. odwodnienie, 
oświetlenie a to dużo kosztuje.  
 
Mieszkaniec: gdybyśmy zrobili drogi, a później sieci, to byłoby to niegospodarne. 
 
Odpowiedź Wójta: zrobiliśmy drogę o odcinku 3,7 km za 3,5 mln złotych, natomiast 
droga którą będziemy robić to 2 km na kwotę 6 mln złotych. 



 
4. Na kiedy przewidziana jest budowa chodnika i oświetlenia na ul. Jana Pawła II, 

ponieważ samochody jeżdżą tam szybko i droga jest niebezpieczna? 
 
Odpowiedź Wójta: nie ma na dzisiaj takiego planu, jest jeszcze wiele obszarów, 
gdzie są takie potrzeby. Dla tej drogi trzeba byłoby zrobić od podstaw 
dokumentację i wybudować oświetlenie. Sprawa jest otwarta, Jeśli będziemy 
robić ul. Jana Pawła II, to pomyślimy o wydłużeniu sieci. 

5. Prośba do Wójta o uwzględnienie w najbliższych latach, aby pamiętać o 
najstarszych drogach, które zostały wykluczone. Na przykład mieszkańcy ul. 
Królowej Jadwigi brną w błocie. 
 
Odpowiedź Wójta: nikt nie neguje potrzeb zrobienia ulicy Królowej Jadwigi, 
musimy ustalić kolejność, teraz robimy duże inwestycje. Trzeba będzie 
wykonać dokumentację i wykonać to ze środków gminnych, ponieważ jest to 
droga wewnętrzna. 
W roku 2010mielismy 6-7 km dróg asfaltowych, za 3 lata będzie ich 50 km. 
 

6. Pytanie w sprawie odśnieżania, operator spycharki wepchnął śnieg na moją 
działkę, bez pozwolenia i bez zapytania. 
 
Odpowiedź Wójta: Wykonawca zostanie upomniany. 

 
7. Pani radna poinformowała, że zgłosiła już fakt, że drogi są odśnieżane zbyt 

wąsko. 
 

8. Dlaczego ul. Kasztanowa nie była odśnieżona? Śnieg padał od wczoraj, a rano 
nie można było wyjechać.  
 
Odpowiedź Wójta: możliwe, że pojazd przyjechał później , jest wymóg, że do 
godziny 600 drogi muszą byś odśnieżone. Operator został już upomniany, 
proszę o cierpliwość. 
 

9. Kiedy można się spodziewać, że odśnieżanie zostanie poszerzone? Na ulicy 
Krętej i Szkolnej ciężko jest się wyminąć. 
 
Odpowiedź Wójta: wykonawca został już upomniany, powiedział, że należycie 
przyłoży się do odśnieżania, więc temat jest już załatwiony. 
 

10. Kiedy będzie zrobiona ul. Ogrodowa? Wniosek został złożony. 
 
Odpowiedź Wójta: bieżące naprawy zostaną przeprowadzone wiosną, jak tylko 
warunki pogodowe na to pozwolą. 
 

11. Dodatkowy punkt w porządku obrad na wniosek mieszkańca. 
 
Mieszkaniec Jamielnika odniósł się do sprawy szacowania szkód łowieckich 
mających miejsce w roku ubiegłym. 
Przypomniał, że Rząd zobligował sołtysów do wzięcia udziału w pracach ws. 
szacowania szkód lub ewentualnie wyznaczenia innej osoby do wzięcia w nich 



udziału. Zarzucił Pani Sołtys, że przez to, iż odmówiła wzięcia udziału w 
szacowaniu szkód łowieckich, został bardzo pokrzywdzony co do wysokości 
wypłaty odszkodowania, co nazwał jałomużną. 
 

 
Pani Barbara Wolf odpowiedziała: Odmówiłam w pracach Komisji, ponieważ się na 
tym nie znam i nie jestem w tym temacie osobą kompetentną o czym w piśmie 
poinformowałam Wójta. Przykro mi, że jest Pan pokrzywdzony, ale ja miałam prawo 
odmówić i nie czuję  się winna. 
 

 
Ad. 9  
Zamknięcie zebrania. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku, Pan Mirosław Dajos zakończył wiejskie 
zebranie wyborcze sołectwa Jamielnik.  
 
 
 
 
 
protokołowała:                                                        Przewodniczący zebrania 
 

 
Edyta Jarzębowska                                                      Edyta Włodarska 

 
 


